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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 125 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 125 
”Vil ministeren kommentere misforholdet mellem, at der i  
Finansloven for 2007 er afsat ekstra midler til at sikre renere vand i bl.a. 
Limfjorden samtidig med, at der er risiko for at fjorden tilføres unødvendige 
sygdomme via udledning af vandet fra den industrielle bearbejdning af 
bløddyr? ” 
 
Svar 
Det er korrekt, at der på Finansloven for 2007 er afsat midler til genopret-
ning af naturen og forbedring af vandmiljøet i vores fjorde, åer og søer, her-
under den centrale Limfjord.  
 
Da der som tidligere oplyst ikke vil ske en ændring af den i henvendelsen 
nævnte bekendtgørelse, som ville tillade bearbejdning af muslinger fra om-
råder udenfor Limfjorden, vil der heller ikke være en øget risiko for, at der vil 
ske en tilførsel af sygdomme fra skylningen af muslinger.  
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